
 

Nr.1339 din 26.01.2021 

PROCES – VERBAL 

 

 Încheiat astăzi 26. 01.2021 în şedinţă ordinară a Consiliului Local Bosanci, la care 

participă un număr de 14 consilieri din cei 15 consilieri convocați conform prezenței efectuate de 

domnul secretar general al U.A.T. comuna Bosanci Bivol Zamfir. Lipsă motivat pentru plecare în 

interes de serviciu în alte localități din străinătate fiind consilierul Miron Liviu, Președintele de 

ședință domnul Drăgoi Alexandru prezintă ordinea de zi conform Dispoziției primarului nr. 12 din 

22.01.2021, care este următoarea: 
 

1. Prezentarea spre aprobare a procesului verbal al ședinței din data de 

21.12.2020. 

2. Proiect de hotărâre  privind aprobarea consumului mediu de combustibil 

pentru mașinile și utilajele din dotarea primăriei, 

   - Înaintat spre avizare la  Comisia pentru programe de dezvoltare economico-socială, 

buget, finanțte,administrarea domeniului public și privat al comunei,agricultură,gospodărire 

comunală,protecția mediului și turism. 

             - Iniţiator :   Neculai Miron primarul comunei Bosanci 

3. Proiect de hotărâre privind  atribuirea de denumiri unor străzi din 

comuna Bosanci pentru completarea nomenclatorului stradal . 

-     Înaintat spre avizare la  Comisia pentru programe de dezvoltare economico-socială, 

buget, finanțe, administrarea domeniului public și privat al comunei, agricultură, 

gospodărire comunală, protecția mediului și turism. 

          -     Iniţiator :   Neculai Miron primarul comunei Bosanci 
4. Proiect de hotărâre privind utilizarea excedentului bugetar pentru 

finanțarea cheltuielilor secțiunilor de funcționare și dezvoltare. 

   -   Înaintat spre avizare la  Comisia pentru programe de dezvoltare 

economico-socială, buget, finanțe, administrarea domeniului public și privat al 

comunei, agricultură, gospodărire comunală, protecția mediului și turism. 

             -  Iniţiator :   Neculai Miron primarul comunei Bosanci    
 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei și statului de funcții 

pentru aparatul de specialitate al primarului comunei Bosanci,pentru 

anul 2021. 

   -   Înaintat spre avizare la  Comisia pentru programe de dezvoltare 

economico-socială, buget, finanțe, administrarea domeniului public și privat al 

comunei, agricultură, gospodărire comunală, protecția mediului și turism. 

             -  Iniţiator :   Neculai Miron primarul comunei Bosanci     
         

    6.Diverse. 
 

 Se trece la punctual 1 de pe ordinea de zi. 

” Prezentarea spre aprobare a procesului verbal al ședinței din data de 

21.12.2020.” 
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 Președintele de ședință consultă dacă sunt discuții cu privire la forma în care a fost 

redactat procesul verbal al ședinței din data de 21.12.2020. 

Nefiind discuții se supune aprobarea acestuia prin vot. 

Din totalul de 14 consilieri prezenți la ședință un număr de 13 consilieri votează pentru și 

un consilier Găitan Nistor  se abține de la vot pe motiv că a fost lipsă motivat la ședința consiliului 

local din data de 21.12.2020. 

 Se trece la punctual 2 de pe ordinea de zi. 

,,Proiect de hotărâre  privind aprobarea consumului mediu de 

combustibil pentru mașinile și utilajele din dotarea primăriei. 

   - proiect ce a fost avizat la  Comisia pentru programe de dezvoltare economico- 

socială,buget, finanțte,administrarea domeniului public și privat al comunei, agricultură, 

gospodărire comunală,protecția mediului și turism, cu un număr de 7 voturi din totalul celor 7 

membrii ce fac parte din comisie. 

             - Iniţiator :   Neculai Miron primarul comunei Bosanci 
D-l Bivol Zamfir secretarul comunei face precizarea că proiectul de hotărâre are avizul 

comisiei de specialitate al consiliului local,referartul de aprobare din partea primarului comunei 

Bosanci și raportul de specialitate al compartimentului de achiziții publice cu privire la necesitatea 

implementării proiectului. 

Domnul Dragoi Alexandru președintele de ședință prezintă proiectul de hotărâre. 

În continuare se dă cuvântul la discuții cu privire la adoptarea acestui proiect de hotărâre: 

Domnul consilier Blîndu Vasile face o întrebare prin care arată că pentru consumul de 

combustibil la autospeciala de pompieri este suficient 10 litri. 

Domnul consilier Găitan Ion susține că se justifică pentru aprobare consumul de 22 litri așa 

cum este cuprins în proiectul de hotărâre.  

Nefiind alte discuții se supune la vot ” Aprobarea  proiectului  de hotărâre  privind aprobarea 

consumului mediu de combustibil pentru mașinile și utilajele din dotarea primăriei.” 

Se aprobă proiectul de hotărâre în unanimitate de voturi care este exprimată din totalul 

celor 14 consilieri prezenți ( 13 voturi pentru,contra 0 și abțineri 1 voturi fiind consilier Blîndu 

Vasile) pentru Hotărârea nr. 1 din 21.01.2021 privind aprobarea consumului mediu de 

combustibil pentru mașinile și utilajele din dotarea primăriei . 

 Se trece la punctual 3 de pe ordinea de zi. 

 ,,Proiect de hotărâre privind  atribuirea de denumiri unor străzi din comuna 

Bosanci pentru completarea nomenclatorului stradal ”. 

- proiect ce a fost avizat la  Comisia pentru programe de dezvoltare economico- 

socială, buget, finanțte, administrarea domeniului public și privat al comunei, agricultură, 

gospodărire comunală,protecția mediului și turism, cu un număr de 7 voturi din totalul celor 7 

membrii ce fac parte din comisie. 

          -     Iniţiator :   Neculai Miron primarul comunei Bosanci. 

     După prezentarea proiectului de hotărâre de către dl. Dragoi Alexandru președintele de ședință,  

din partea consilierilor s-a solicitat explicații cu fiecare denumire de stradă propusă ,pentru care 

domnul Găitan Nistor viceprimarul comunei a dat explicații pentru fiecare denumire de stradă 

propusă. 

Nefiind alte discuții se supune la vot ” Aprobarea  proiectului  de hotărâre  privind 

atribuirea de denumiri unor străzi din comuna Bosanci pentru completarea 

nomenclatorului stradal.” 

Se aprobă proiectul de hotărâre în unanimitate de voturi care este exprimată din totalul 

celor 14 consilieri prezenți  cu ( 14 voturi pentru,contra 0 și abțineri 0),  pentru Hotărârea nr. 2 

din 21.01.2021 privind atribuirea de denumiri unor străzi din comuna Bosanci pentru 

completarea nomenclatorului stradal . 
 Se trece la punctual 4 de pe ordinea de zi. 
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,,Proiect de hotărâre privind utilizarea excedentului bugetar pentru 

finanțarea cheltuielilor secțiunilor de funcționare și dezvoltare. ” 

   - proiect ce a fost avizat la  Comisia pentru programe de dezvoltare economico- 

socială, buget, finanțte, administrarea domeniului public și privat al comunei, agricultură, 

gospodărire comunală,protecția mediului și turism, cu un număr de 7 voturi din totalul celor 7 

membrii ce fac parte din comisie. 
             -  Iniţiator :   Neculai Miron primarul comunei Bosanci    

 

    După prezentarea proiectului de hotărâre de către președintele de ședință Dragoi Alexandru, se 

dă cuvântul la discuții privind adoptarea acestui proiect. 

     Primarul comunei Bosanci Miron Neculai , arată că din totalul sumei de 3.200.000 lei  rezultată 

la închiderea exercițiului bugetar al anului 2020 trebuie aprobată utilizarea sumei de 400.000 lei 

pentru asigurarea  secțiunei de funcționare în anul 2021 până la aprobarea bugetului local pentru 

anul 2021, aceste sume fiind necesare asigurarea întreținerii și combustibil , totodată mai trebuie 

aprobată utilizarea sumei de 500.000 lei pentru  secțiunea de dezvoltare , astfel sunt facturi 

restante din anul 2020 care se referă la achitarea unor lucrări la investiția privind spitalul, facturi 

privind sudiile necesare la promovarea investiției de reabilitare a drumului 70 A pe porțiunea 

extravilat din Dealul Parțicului până la DN. 2 cât și facturi la PUZ pentru rețelele din Satul 

Cumpărătura. 

     Domnul consilier Bujorean Dragoș întrerabă cât costă studiul privind reabilitarea drumului la 

Parțic și susține că decât să achităm facturi pentru studii mai bine să se execute cu acei bani 1 km 

de drum.Pentru a se lămuri această discuție este invitat în sala de ședință dl. cons. sup Ieremie 

Gheorghe care a dat explicații că nu se poate promova o investiție fără a se efectua un studiu de 

fezabilitate întrucât sunt necesare mai multe studii astfel a enumerat studiul geotehnic, o expertiză 

la podul rutier din zona iazului parțic, apoi a arătat că aceste sudii costă 50.000 lei. 

 Astfel a explicat că la nivelul Primăriei comunei nu există studii de fezabilitate achitate care să nu 

fie folosite la promovarea și executarea unor investiții și în mod greșit se interpretează că se 

efectuează studii fără a se întrebuința. 

      Domnul primar Miron Neculai arată că dacă am face reparații în continuare la acest drum ne 

costă mai mult decât am promova acest proiect de reabilitare a drumului Parțic. 

     În continuare domnul Bujorean Dragoș arată că trebui să se ia măsuri pentru a limita circulația 

autovehicolelor cu tonaj mare întrcât acestea distrug drumul. 

     Domnul primar Miron Neculai arată că nu putem bloca acest drum pentru accesul 

autovevicolelor cu tonaj mare și arată că numai anul trecut din partea Societății Simetrica s-a 

obținut o sponsorizare în natură de pavele și borduri în valoare de aproximativ 30.000 lei. 

     Domnul Bujorean Dragoș arată că ar trebuie să se solicite și din partea firmei de construcții 

Autotehnorom să sponsorizeze la acest drum. 

     Domnul consilier Curic Anton arată că și în mandatele lui de primar au fost presiuni de a se 

restricționare a circulației pe acest drum. 

      În continuare Domnul primar Miron Neculai arată că suntem în Zona Metropolitană și sunt 

discuții ca pentru localitatea Bosanci să se contureze centură după cum urmează : 

- Din dealul satului la Cobzei să ocolească satul Bosanci până la Rogoaze; 

- Apoi de la Drumul județean Dealul Costii să ocolească satul Bosanci până la 

Rogoaze; 

- Din Dealul satului de la casa de apă până la Ipotești  

- Dealul costii – Securiceni. 

    Nefiind alte discuții se supune la vot ” Aprobarea  proiectului  de hotărâre  Proiect de hotărâre 

privind utilizarea excedentului bugetar pentru finanțarea cheltuielilor secțiunilor de funcționare și 

dezvoltare ” 

    Se aprobă proiectul de hotărâre în unanimitate de voturi care este exprimată din totalul celor 

14 consilieri prezenți  cu ( 14 voturi pentru,contra 0 și abțineri 0),  pentru Hotărârea nr. 3 din 
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21.01.2021 privind utilizarea excedentului bugetar pentru finanțarea cheltuielilor secțiunilor de 

funcționare și dezvoltare. 

 Se trece la punctul 5 de pe ordinea de zi. 

Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei și statului de funcții pentru aparatul de 

specialitate al primarului comunei Bosanci. 

- proiect ce a fost avizat la  Comisia pentru programe de dezvoltare economico- 

socială, buget, finanțte, administrarea domeniului public și privat al comunei, agricultură, 

gospodărire comunală,protecția mediului și turism, cu un număr de 7 voturi din totalul celor 7 

membrii ce fac parte din comisie. 
             -  Iniţiator :   Neculai Miron primarul comunei Bosanci  
   Domnul Dragoi Alexandru președintele de ședință prezintă proiectul de hotărâre , după care întreeabă 

dacă sunt discuții pe marginea acestui proiect. 

      Domnul primar Miron Neculai arată că în fiecare an se aprobă organigrama și statul de funcții pentru 

aparatul de specialitate al primarului. 

      Domnul consilier Curic Anton arată că la asistență socială se desființează un post susținând că aici este 

un volum mare de muncă. 

       Domnul primar Miron Neculai arată că doamna Antonese Andreea   ce a ocupat această funcție la 

asistență socială în perioada când a fost singură s-a descurcat cu brio și nu au fost reclamații. 

     Nefiind alte discuții se supune la vot ” Aprobarea  proiectului  de hotărâre privind aprobarea 

organigramei și statului de funcții pentru aparatul de specialitate al primarului comunei 

Bosanci” 

    Se aprobă proiectul de hotărâre în unanimitate de voturi care este exprimată din totalul celor 

14 consilieri prezenți  cu ( 11 voturi pentru,contra 0 și abțineri 3) s-au obținut de la vot consilierii 

Curic Anton,Ungurean Gheorghe și Blîndu Vasile,  pentru Hotărârea nr. 4 din 21.01.2021 

privind aprobarea organigramei și statului de funcții pentru aparatul de specialitate al 

primarului comunei Bosanci. 

     În continuare până a se trece la următorul punc al ordinii de zi s-au purtat următoarele discuții: 

     Dl. consilir Bivol Ion arată că trebuie efectuat balastarea pe drumurile comunale. 

     Dl primar Miron Neculai arată că se va ocupa de salariații Cobzii Cătălin și Cîrlan Anton să-și 

facă treaba. 

     Dl. consilier Bivol Ion arată că trebuie așternut pe drumuri sort  cât și piatră concasată. 

     Dl. Primar Miron Neculai arată că cine nu-și face treaba cu referire la muncitorii de la servicii , 

trebuie să plece. 

     Dl .consilier Bivol Ion arată că tractoarele nu respectă limitele parcelelor care le ară și acoperă 

balastarea cu pământ. 

     Dl.consilierCuric Anton arată că în mandatul său de primar a balastat și în urmă tractoarele au 

distrus balastarea. 

     Dl.primar Miron Neculai arată că trebuie luate măsuri atât pentru tractoarele care nu respectă 

limitele drumului cât și pentru cei care se racordează la apa și canal fără aprobare sau aruncă 

deșeuri ori moloz. 

    Dl.consilier  Bivol Ion arată că trebuie să facem un set de amenzi pentru toate aceste  fapte ce 

reprezintă contravenții. 

    Dl. consilier Svestun Dorel arată că Firmele din Bosanci nu fac curațenie în zona publică unde 

își desfășoară activitatea. 

   În continuare primarul comunei Miron Neculai arată că prin organigrama și statul de funcții ce s-

a aprobat astăzi s-au făcut reduceri în sensul că s-a desființat un post de la urbanism ce este vacant 

după plecarea lui Ungureanu Dumitrel,s-a desființat compartimentul cultură și d-na Bivol Rodica 

o să aibă atribuții de contractual la starea civilă,de asemenea a plecat  dl Oniu Ovidiu care lucra 

starea civilă prin transfer la Comuna Șcheia . 
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     Se trece la punctual 6 de pe ordinea de zi. 

DIVERSE 

            Președintele de ședință dă cuvântul dl. Bivol Zamfir cu atribuții de secretar să prezinte o 

cerere a d-nei Spoială Lidia prin care constituirea dreptului de proprietate pentru suprafața de 440 

mp ocupat de construcțiile fosta Cooperativa de consum din centrul comunei. 

 

          1. Dl.Bivol Zamfir prezintă cererea d-nei Spoială Lidia cât și adresa nr. 22713/30/2 din 

03.12.2020 ce provine de la Comisia județeană pentru stabilirea dreptului de proprietate privată 

asupra terenurilor Suceava prin care s-a restituit întreaga documentație la propunerea comisiei 

locale de fond funciar pentru faptul că s-a susținut că terenul ocupat de construcțiile d-nei Spoială 

Lidia este înscris în inventarul domeniul privat al comunei Bosanci și s-au efectuat lucrările de 

publicitate imobiliară în acest sens fiind necesar acordul Consiliului local al comunei Bosanci și 

este necesar ca documentația să fie completată cu procesul verbal de ședință a Consiliului local al 

comunei Bosanci în care a fost supusă spre discuție cererea formulată de doamna Spoială Lidia și 

din care să rezulte lipsa acordului cu privire la solicitarea petentei. 

         dl.primar Miron Neculai arată că situația terenului ocupat de construcțiile ce îi aparțin 

doamnei Spoială Lidia , face obiectul unei hotărâri a Consiliului local al comunei Bosanci din 

mandatul precedent, hotărâre la care Instituția prefectului a cerut și revocarea și refacerea ei pe 

mai multe motive și la acele dezbateri s-au întocmit rapoarte de evaluare cu porivire la vânzarea 

cu încredințare directă însă petenta acum solicită gratis acest teren ocupat de construcții. În 

continuare dl primar arată că ultima ofertă era estimată de 2000 Euro pentru 1 ar (100 mp) și 

solicită să se supună la vot ca în ședința următoare să se adopte hotărâre de vânzarea de 2000 

Euro/ar ,adică 8800 Euro pentru întreaga suprafață de 440 mp. 

        Președintele de ședință supune la vot această propunere și se aprobă în unanimitate cu 14 

voturi pentru a nu i se da acordul la constituire și să se vândă cu încredințare directă la valoarea de 

2000 E/ar. 

 

      2. În continuare Dl.Dragoi Alexandru dă câvântul dl. viceprimar Găitan Nistor să prezinte 

rapoarte pe care întenționează să le prezinte: 

       Se prezintă necesitatea achiziției unei stații de tratarea apei pentru a fi potabilă. 

       Dl.primar Miron Neculai arată că oferta este prea mare și că apa provenită din cele 3 puțuri 

este aprope de potabilă și urmează a se pune în funcțiune stația de clorinarea apei și ar fi nevoie 

numai de o infuzie de clor la apa de stație și cu banii petru acea stație mai degrabă s-ar mai 

construi un nou puț. 

        Dl. consilier Curic Anton arată că există deja instalația pentru tratare cu clor. 

        D.l. Ieremie Gheorghe arată că un puț costă în jur de 90.000 lei. 

 

        3.În continuare dl. viceprimar Găitan Nistor arată că din partea fermierilor din comuna 

Bosanci se solicită achiziționarea și construirea unei bascule (cântar) dat de faptul că nu au unde 

cântări produsele agricole la data când le valorifică. 

       dl. consilier Curic Anton arată că în mandatul său consilierii s-au opus pentru 80 de milioane  

pentru a cumpăra o basculă existentă lângă cimitir. 

        Dl.primar Miron Neculai arată că pe amplasamentul fostei bascule se poate instala o nouă 

basculă sau dacă nu pe deal să se caute un nou amplasament și această investiție trebuie cuprinsă 

în bugetul ce se v-a aproba pentru anul 2021. 

 

       4.În continuare dl. viceprimar prezintă o solicitarea din partea Parohiei I Bosanci prin care 

solicită 150 mp pentru construirea unei capele (Casa Mortuară) în fața bisericii. 

        dl.primar arată că atribuirea de terenuri pentru case mortuare trebuie pentru toate bisericile 

         Din consultarea consilierilor reise că toți sunt de acord și să se inițieze un proiect de 

hotărâre. 
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      5.În continuare dl viceprimar Găitan Nistor arată că la intrarea în comuna la stația de autobuz  

de la Gabor , cineva a intrat cu o mașină în aceasta și a distrus-o parțial. 

         Domnul primar arată că s-a identificat cine este și că acesta a promis că o va repara. 

         Domnul consilier Găitan Ion arată că toate stațiile de autobuz trebuie amenajate fie cu pavaj 

fie cu beton , unele trebuie ridicate mai sus după lucrările de modernizarea drumurilor. 

 

 

        Nemaifiind alte probleme la ordinea de zi, ședința ordinară se declară închisă. 

 

 

 

 

    Președinte de ședință,                                      Secretarul general al U.A.T. Comuna Bosanci 

 

       Dragoi Alexandru                                                                Bivol Zamfir 

 


